
Rapport från uppfödarmöte 20 november 2016 
En solig vintersöndag i november är vi äntligen 9 uppfödare ur föreningen som träffas igen 

hos Per Hermansson med höga förväntningar på att återuppliva uppfödargruppen. Gruppens 

verksamhet har legat nere sedan våren 2015 då intresset för gruppen dalade och vi saknat 

en person som har tid att dra i alla trådar. Jag själv och Per har diskuterat gruppens vara och 

icke vara många gånger under styrelsemöten under året, då uppfödargruppen är en mycket 

viktig del i föreningen. Vår lösning är en kompromiss, där Per och jag hjälps åt med 

distribution av information samt fördelning av ansvarsområden efter medlemmarnas 

förmåga. Vi bidrar alla med det lilla vi kan. 

 

Eftermiddagen inleddes med rundtur bland Pers projekt och vi fick se hans ståtliga 

utomhusvoljärer med mycket rymd. Fågelhuset beboddes av olika arter Agapornis samt 

några höns. Nere i källaren har Per även finkfåglar i form av kapucinersiskor och 

gouldsamadiner. Inomhus hälsade Kent oss välkomna, troligtvis en av mycket få tama 

gråhuvade dvärgpapegojor. Pers andra hälft bjöd oss på en riktig festmåltid och vi gick alla 

proppmätta hem från mötet. 

 



Ett av gruppens mål har satts till att arrangera resor till utställningar, marknader och 

uppfödare och det var också detta som blev det stora samtalsämnet under middagen. 

Gruppen kommer också att träffas 3–4 gånger per år och syftet är då främst att planera för 

kommande resor och fördela ansvar under dessa. 2017 blir ett fullspäckat år och det finns 

även idéer för 2018! 

 

 

  

 

Ett stort tack till Per och Anna-Karin för en mycket trevlig dag! 

Susanne Ohlén 2016-11-23 

 


